
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-24

Plats och tid Brisen / Grynnan, Kommunhuset Strömsvik, 2025-03-24, kl. 08:15- 11:10

Ledamöter

Ersättare

Per Hanö (SD), ordf.
Per Hollertz (M) v ordf.
Susanne Hamilton (LPo), ej närvarande
Nhela Ali (S)
Jenny Elander Ek (C)

Annelie Noort (KD)
Gunilla Jonsson (M), ej närvarande
Ulla Wallering Fall (S)

Tjänstgörande
ersättare

Övriga

Bo Gustavsson (LPo)
Magnus Loftén (S)

Maria Frisäter, socialchef
Olivia Amundsson Kvick, sekreterare
Jasmina Kovacevic, sekreterare
Annelie Skoglund, enhetschef äldreomsorgen
Sandra Gullberg, enhetschef stöd-och omsorg
Daniel Brådhe, LSS-handläggare
Maria Feltborn, verksamhetschef
Jonas Persson, ekonom

Utses att
Justera

Nhela Ali (S)

Justeringens
plats och tid

Kommunhuset Strömsvik, 2025-03-27 kl. 08:00

Underskrift Sekreterare ......................................................................... Paragrafer 8 - 9
Olivia Amundsson Kvick

Ordförande .........................................................................

Per Hanö (SD)

Justerande ........................................................................

Nhela Ali (S)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kommunstyrelsens stöd och omsorgsutskott

Sammanträdesdatum 2025-03-24

Datum för
anslagsuppsättande

2025-03-27 Datum för
anslags nedtagande

2025-04-18

Förvaringsplats
för protokollet

Kommunhuset Strömsvik

Underskrift .................................................................

Olivia Amundsson Kvick
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KS-SOU §8 Nämnd.2025.1

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-24

Justerare

..........

..........

Information till KS-SOU

Kommunstyrelsens stöd- och omsorgsutskotts beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Ärendebeskrivning

Verksamhetsbesök - Kyrkvägen 4
Annelie Skoglund, enhetschef för Kyrkvägen 4 redovisar sin verksamhet.
Sjukskrivningar har ökat. Personaltätheten är hög, och verksamheten är
fullbelagd. Vikariesituationen har varit restriktiv, men behovet av vikarier
ökar. Pågående arbete med att effektivisera bemanning och
schemaläggning. Verksamhetsmål inkluderar bland annat utbildning för
anhöriga om demenssjukdomar och satsningar på digitalisering, särskilt
för signering.

Kontaktpolitiker Annelie Noort (KD) redogör under samma punkt också för
det verksamhetsbesök som genomförts på Kyrkvägen 4.

Aktivitetskravet
Enhetscheferna Sandra Gullberg och Maria Feltborn presenterar förslaget
om aktivitetskravet, vilket innebär att kommunen kan ställa krav på
individer som får försörjningsstöd. I dessa fall bedömer socialsekreterare
och arbetsförmedlingen individens aktivitetsnivå för att erhålla stödet.

Ny socialtjänstlag
LSS-handläggare Daniel Brådhe informerar om den nya socialtjänstlagen
som träder i kraft den 1 juli 2025.

Information från verksamhetsområde
Socialchef Maria Frisäter redovisar statistik för de olika stöd-och
omsorgsverksamheterna. Information ges också om HVB-hemmet
Fyrbylund där det tagits beslut om att avveckla verksamheten.
Ett förslag avseende förprojekteringen för Vårdcentrum Vammarhöjden
har tagits fram tillsammans med en uppdaterad kostnadsbedömning.
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KS-SOU §8 Nämnd.2025.1

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-24

Justerare

..........

..........

Övriga frågor

Under övriga frågor lyfter ordföranden Per Hanö (SD) inkomna frågor från
SPF Ankaret som varit uppe för diskussion i det kommunala
tillgänglighetsrådet. Följande frågor från SPF Ankaret lyftes och
besvarades av ordförande:

Fråga: Antalet platser på vårdhemmen i kommunen bör utredas. I
Boendeutredning för 10 år sedan nämndes siffran 90 platser. Någon
egentlig utredning företogs ej. Tidigare hade kommunen betydligt flera
platser.
Svar: I det uppdaterade förslaget ” Vårdcentrum” finns också en
uppdatering på Valdemarsviks framtida behov av SÄBO. Det kommer upp
som ett ärende i Kommunstyrelsen under våren.
Fråga: Eftergranskning av Ringgårdsprojektet och nedläggningen av

boendet i Gusum. Konsekvenserna för de boende; lägenhetsytan,
inredningen, pentry, boende i markplanet, bostadshyran, mat, medicinsk
tillsyn o likn. Gusum. Hur är status där nu? Hur används lokalerna, var är
inredning och inventarier? Förteckning och dokumentation.
Svar: SÄBO i Gusum är uppsagt och vi har lämnat lokalerna, användbar
inredning och inventarier har använts i övriga boenden.
Fråga: Ringgården. Inför renoveringen tömdes lokalerna på all

inredning, möbler, köksutensilier, textilier mm. Hur har dessa
omhändertagits? Finns dokumentation, inventarielistor o likn? Hur mycket
har återanvänts? Har det skett nyanskaffningar i så fall hur mycket?
Svar: Användbar utrustning och inventarier placerades i kommunens

förråd och har använts i den kommunala verksamheten dock ej öronmärkt
för återanvändning på Kyrkvägen. Det har skett nyanskaffning av
inventarier till Kyrkvägen för 1 956 tkr vilket rymts inom budgeterat belopp
för inventarier till stöd- och omsorg.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten
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KS-SOU §9 KLK.2025.3

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-24

Justerare

..........

..........

Ekonomisk uppföljning

Kommunstyrelsens stöd- och omsorgsutskotts beslut

Budgetuppföljningen godkänns.

Ärendebeskrivning

Under dagens sammanträde redovisas budgetuppföljning 28 februari
2025 för verksamheten Stöd och omsorg. Helårsprognosen är +-0.
Underskott förväntas inom äldreomsorg och funktionshinder. Dessa
balanseras dock mot ett förväntat överskott inom IFO på placeringssidan
samt en central buffert.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Ekonom
Akten
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